
Declaration 聲明書 

            

本人(姓名)______________________________遵從澳門壁球總會就比賽設定的一切規條和守則。 

I,(Your Name)___________________________, accept all the rules and regulations set by Association Squash Macau. 

1.參賽球員必須自行確定身體狀況良好方可以參賽。在比賽中引起的受傷或意外，澳門壁球總會將不承擔任何責

任;Player shall ensure he/she is physically fit to participate in the championships. The ASM will not assume any 

responsibilities for any injuries/accidents that any players may sustain during the championships; 

2.參加多於一個組別，參賽者只需繳付一次報名費，但必須自行負責若出現重叠或接近的比賽時間； 

Players can choose to participate in more than one group by only one charge, but he/she must consider the 

continual match schedule; 

3.參加元老組及青少年組須出示身份證以確定參加者之年齡；及必須遵守世界壁球協會及澳門壁球總會的比賽規則； 

Junior and Master players have to present their ID cards for age proof ; 

Players must observe the rules and regulations of World Squash Federation, and please refer to “Regulations of 

Macau Individual Ranking Competitions”; 

4.根據世界壁球協會規定，未滿 19 歲之球員在比賽中必須帶上謢目鏡。 

Follow Rule and Regulation of World Squash Federation, all under 19 junior players must wear eye protector 

during match. Any injury or an accident happened we are not responsible. 

5.如對比賽規則有任何疑問/爭辯，賽委會的決定為最終決定。 

Decision of the Organizing Committee shall be final for any queries/dispute during these championships. 

6.棄權者不得參與下場比賽，而所獲得之分數也將被取消。 

Players who walk-over are not allowed to play next match and the Ranking Points will be not awarded.  

7.比賽時間五分鐘後還沒到達者即被視作棄權論。參賽者如超過比賽預定時間仍未報到，則作棄權論； 

Players will be regarded to have walked-over if they fail to play five minutes after the starting time of the match. 

Once walkover players are disqualify from the tournament. 

8. 各球員必須簽名作實報名表及報名費用才能參賽，否則總會有權取消有關人士資格， 

Players must sign the following entry form and entry fees, if not, ASM will disqualified its entries.  

 

球員簽署(未滿十八歲須有家長或監護人同時簽署)          日期 (Date) 

Player Signature (with guardian signature if under 18)  


